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Skrivelse  

Frågan om att trädfällning har engagerat många Söderbor den senaste tiden. Inte 
minst i Pålsundet, där en planerad fällning av åtta träd stoppas efter att stadsdelen 
genomfört en förnyad studie.  
 
I Mitt i Södermalm den 18 februari berättar Trafikborgarrådet Daniel Helldén att 
trädfällningen i staden stoppas under resten av året. Skälet som anges är att ”Det 
har fällts på tok för många träd som kunde levt längre”. Dessutom sägs att 
Trafikkontoret fått i uppdrag att ta fram nya riktlinjer för att bevara fler träd. 
 
Många är engagerade samtidigt som tilltron till staden har fått sig en törn, det är i 
alla fall vår bedömning. Vi vill därför ge förvaltningen i uppdrag att undersöka 
möjligheten att genomföra en medborgardialog, med fokus på staden och 
stadsdelens hantering av träden och revideringen av riktlinjerna. Och att detta sker 
med både trafikförvaltning och stadsdel på plats. Den medborgardialog som vi 
genomförde i samband med att vi tog fram en ny parkplan borde kunna tjäna som 
inspiration.  
 
Kanske kunde vi ha ett informationsmöte i Tantolunden med tillhörande 
trädvandring någon gång under våren?   
 
Utöver det vill vi gärna ställa ett par frågor till förvaltningen:  
 
Hur ser samarbetet mellan Trafikkontoret och stadsdelen ut?  
 
Har det fällts träd på Södermalm som kunde ha levt längre? Och visste man det. 
 
Vilka inspel vill förvaltningen göra när det gäller de nya riktlinjerna?  
 
Har förvaltningen några tankar på hur staden kan använda digitala verktyg för att 
berätta vad staden gör men också få in synpunkter?  
 
Ska inte staden/stadsdelen fälla träd som utgör en risk för människors hälsa? 
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